
Z á p i s n i c a
zo siedmeho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 

konaného 10. 11. 2011

Prítomní: Mgr. Eva Ušiaková       - primátorka mesta
Bc. Marian Gavlas   -  prednosta MsÚ
Ing. Viera Pániková      - hlavná kontrolórka 

Prítomní poslanci: (11)            - podľa prezenčnej listiny
Hostia:                                         - podľa prezenčnej listiny

R O K O V A N I E 

     Siedme zasadnutie  MsZ otvorila  a  viedla  primátorka  mesta  Mgr.  Eva Ušiaková.  Privítala 
poslancov  MsZ,  zamestnancov  mesta  a  občanov  mesta.  Oznámila  čas  15.34  hod.  za  začatie 
rokovania MsZ. Konštatovala, že zasadnutie MsZ je uznášania schopné, na úvod bolo prítomných 8 
poslancov. Oboznámila s rokovacím programom, ktorý poslanci jednomyseľne odsúhlasili.
Program:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa  o  plnení  uznesení  MsZ  zo  dňa  14.9.2011  a  uznesení,  ktoré  zostali  v  plnení  k 

14.9.2011  (v rámci  plnenia  uznesení  výsledky  hospodárenia  za  1-9/2011  v  obchodnej  
spoločnosti Mestské lesy, s.r.o. Brezová pod Bradlom, Reštaurácia U Sváka Ragana spol. s  
r.o.  Brezová  pod  Bradlom   a   Športovo  vzdelávacie  stredisko  BRADLAN  Brezová  pod  
Bradlom, a. s. Brezová  pod Bradlom, uznesenie č. 79/2011, posúdenie splnenia podmienky  
FK ŠVS Bradlan o.z. v zmysle uznes. č. 116/2011) 

5. Správa o činnosti MsR za obdobie od 14.9.2011 do 10.11.2011
6. Informácia o činnosti ZŠ  šk. rok 2010/2011, zameranie v šk. roku 2011/2012
7. Informácia o činnosti ZUŠ šk. rok 2010/2011, zameranie v šk. roku 2011/2012
8. Informácia o plnení úloh na úseku odpadového hospodárstva (OH), zámer riešenia otázok 

OH na roky 2012-2014 
9. Informácia o plnení rozpočtu mesta k 30.9.2011
10. Transformácia zostatku komunál eurofondy úveru
11. Prevod  nehnuteľností
12. Rozhodnutie o prebytočnosti majetku – objekt ZŠ na Piešťanskej ul.
13. Zverenie majetku do správy TS mesta Brezová pod Bradlom 
14. Návrh - Dodatok č. 4 k VZN č. 3/2008
15. Rôzne -  začlenenie  Brezovej  pod Bradlom do školského Spoločného  obecného úradu v 

Myjave 
16. Interpelácie poslancov 
17. Záver

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 145/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za:8 proti: 0         zdržal sa: 0

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Primátorka mesta Mgr. Eva Ušiaková navrhla poslancov Ing. Jána Bzdúška a Ing. Vieru Nemcovú 
do návrhovej  komisie,  určila zapisovateľku Teréziu Malkovú a určila overovateľov zápisnice p. 
Ivana Ďurkoviča a p. Ivana Minárčiného.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.146/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0         zdržal sa: 0
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3. Pripomienky a námety obyvateľov
p. Karol Jakeš dal námietku na odpoveď, ktorú dostal z mestského úradu. Uviedol, že v liste nie je 
uvedený ani dátum, ani kto bude realizovať čistenie odvodňovacieho jarku vedľa železnice a opravu 
kanalizácie na Športovej ul. 
Odpovedala primátorka mesta, že bola na tvare miesta, s požiadavkou o vyčistenie odvodňovacieho  
jarku  sa  mesto  obráti  na  vlastníka  pozemkov  a  problému  sa  bude  venovať  aj  komisia  
výstavby,ÚP,ŽP a dopravy. 

p. René Pavlík sa zaujímal na riešenia podnetov, ktoré predložil na zastupiteľstve v júli 2011, a to:
− likvidácia bielej a čiernej techniky v areáli býv. PSB,
− zrušenie železničnej dopravy Brezová – Jablonica, oslovenie dotknutých obcí na obnovenie 

železničnej dopravy, 
− prečo  v minulosti mesto odpredalo BVS vodu, rozvody vodovodu a kanalizáciu a či sa to 

nedá vrátiť naspäť. 
Uviedol,  že  prečítal  si  článok  v  Novinkách  spod  Bradla  o  obnovenom  turistickom  chodníku. 
Navrhuje zriadiť  napr. „Dom sváka Ragana,“ aby sa návštevníci mesta  a Bradla mali kde zdržať.
Primátorka mesta odpovedala, že o zriadení zberového dvora v býv. PSB nekomunikovala s MH SR,  
v areáli sú všetko súkromné firmy a železničná doprava je celoštátny problém. Neudržia sa oveľa  
frekventovanejšie a dôležitejšie trate. Na otázky ohľadom BVS odpovedala primátorka mesta a p.  
Ivan Ďurkovič. Podnet na odkúpenie majetku od BVS bude písomne iniciovať.
Predstavila zámer kultúrneho centra námestia (ND Štefánikov). 
p. Branislav Kovačech reagoval na podnety p. Pavlíka ohľadom BVS. Zámer s odkúpením majetku 
späť má aj mesto Skalica. O postupe ich zámeru by bolo vhodné sa informovať u nich.

p. Jozef Ďuriš poďakoval zastupiteľstvu, že umožnilo občanom vystúpiť na začiatku rokovacieho 
programu.  Predložil písomné podnety, resp. pripomienky a to: 

− k  záchrane  SOŠ  M.R.  Štefánika  obrátiť  sa  na  právneho  zástupcu  s  tým,  aby  písomne 
dokumentoval, že VUC môže mestu poskytnúť objekt školy za symbolickú cenu,

− nebolo  by  múdre,  aby  mesto  stiahlo  žalobu,  ktorú  podala  bývalá  primátorka  mesta  na 
spoločnosť BpB za verejné ohrozenie keď sa nekúrilo,

− považuje za potrebné, aby mesto uzatvorilo písomnú dohodu so spoločnosťou Cofely v tom, 
aby sa spoločnosť zaviazala, že uhradí náklady za užívanie majetku BpB v rozsahu, ako určí  
súd.

Ing. Ivan Bzdúšek súhlasil s podnetmi, resp. pripomienkami p. Ďuriša. 
Primátorka mesta odpovedala, že žalobu nestiahla, navrhla pokus o zmier s tým, že Bytový podnik  
uhradí škodu, ktorá mestu vznikla. Na záchranu SOŠ uviedla, že iniciovala stretnutie s predsedom  
TSK. Pred uzatvorením zmluvy o budúcej zmluve so spoločnosťou Cofely, bude spoločné stretnutie  
aj s poslancami.
K záchrane SOŠ sa vyjadril aj p. Ivan Ďurkovič.

p. Karol Jakeš  navrhol, či by nemohli k záchrane školy prispieť aj  firmy ako PSA, KIA, VW, 
osloviť  ich  a  škola  by  s  nimi  nadviazala  kontakty,  tak  by  škola  vychovávala  kvalifikovaných 
odborníkov pre ich priemysel. 
Ku  kritike  Ing.  Nemcovej  na  ostatnom MsZ poukázal,  že  ak  má  niekto  výhrady na  pracovnú 
morálku na mestskom úrade, mal by to uviesť konkrétne, nie všeobecne.

4. Správa o plnení uznesení MsZ zo dňa 14.9.2011 a uznesení, ktoré zostali v plnení k 14.9.2011 
(v rámci plnenia uznesení výsledky hospodárenia za 1-9/2011 v obchodnej spoločnosti Mestské lesy,  
s.r.o. Brezová pod Bradlom,  Reštaurácia U Sváka Ragana spol.  s r.o.  Brezová pod Bradlom  a  
Športovo vzdelávacie  stredisko  BRADLAN Brezová pod Bradlom, a.  s.  Brezová   pod Bradlom,  
uznesenie  č.  79/2011,  posúdenie  splnenia  podmienky  FK  ŠVS  Bradlan  o.z.  v  zmysle  uznes.  č.  
116/2011) 
Materiál  bol  predložený  písomne.  Hlavná  kontrolórka  podala  informáciu  o  plnení  uznesení, 

7 MsZ 10.11.2011 2



upozornila,  že  poslanci  dostali  na  začiatku  rokovania  plnenie  uznesenia  č.  89/2011.  Stručne 
informovala o prebiehajúcej kontrole v spoločnosti ŠVS BRADLAN a.s. Brezová pod Bradlom a 
kontrole spornej nákladovej položky na základe uznesenia č. 131/2011.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.147/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0         zdržal sa: 0

a) v rámci plnenia uznesení boli predložené výsledky hospodárenia obchodnej spoločnosti Mestské 
lesy,  s.r.o.  Brezová pod Bradlom k 30.9.2011.  So stanoviskom komisie  pre ekonomiku,  správu 
majetku,  podnikanie a  cestovný ruch oboznámil  Ing.  Ivan Bzdúšek.  Komisia  navrhuje,  v  rámci 
úspor, hľadať pre kanceláriu MsL vhodné priestory vo vlastníctve mesta. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.148/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0         zdržal sa: 0

b) v  rámci  plnenia  uznesení  boli  predložené  výsledky  hospodárenia  obchodnej  spoločnosti 
Reštaurácia U Sváka Ragana spol. s r.o. Brezová pod Bradlom k 30.9.2011. Prednostom MsÚ bola 
predložená  ekonomická  analýza  objektu  –  uznesenie  č.89/2011.   So  stanoviskom  komisie  pre 
ekonomiku, správu majetku, podnikanie a cestovný ruch oboznámil Ing. Ivan Bzdúšek. 
MsR sa stotožňuje s návrhom komisie pre ekonomiku, stanovisko k hospodáreniu a ďalšej existencii 
spoločnosti predložil  p. Ivan Ďurkovič.
Keďže  v  rozprave  zaznelo  viac  alternatív  ohľadom objektu  „Ragana“  a  obchodnej  spoločnosti, 
primátorka mesta navrhla, aby sa uskutočnilo pracovné stretnutie poslancov k existencii spoločnosti 
a  riešenia  rekonštrukcie  objektu.  Na záver  diskusie  sa  poslanci  dohodli  na  prijatí  uznesenia,  v 
ktorom  poverili  primátorku  mesta  vypracovať  podmienky  na  predaj  obchodnej  spoločnosti 
Reštaurácia U sváka Ragana s.r.o. a na prenájom priestorov reštaurácie U Sváka Ragana.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.149/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0         zdržal sa: 4

c) v rámci plnenia uznesenia č.79/2011 zo dňa 31.3.2011 návrh modelu spolupráce s vyhodnotením 
finančných  úspor,  ktoré  vytvorenie  tohto  modelu  prinesie  podal  informácie  p.  Ivan  Ďurkovič. 
Komisiu menovala primátorka mesta a pracovala v zložení Ivan Ďurkovič, Ing. Ivan Bzdúšek, Mgr. 
Maroš Sadák, Dušan Michalička, Ing. Alena Jančia.  Komisia navrhla zníženie počtu členov MHZ, 
ktorí sú zamestnancami Mesta Brezová pod Bradlom zo 4 na 2 k 31.12.2011 (v zmysle VZN č. 
6/2009, ktorým sa vydáva Požiarny poriadok mesta Brezová pod Bradlom). 
Do rozpravy sa zapojili poslanci:
Ing. Slavka Bajzová sa zaujímala, či pri znížení počtu policajtov zostane funkčný pult centrálnej 
ochrany (PCO).
Ing. Ivan Bzdúšek doplnil informácie p. Ďurkoviča o finančné vyčíslenie úspor. 
Ing. Miroslav Ciran pripomenul, že vízia bola zlúčiť oba subjekty (MsP a MHZ) do jedného objektu 
a využíval by sa iba objekt hasičskej stanice. 
Jaroslav Hôlka položil otázku, či v prípade zníženia počtu hasičov na dvoch bude činnosť MHZ 
postačujúca.
Ing. Viera Nemcová poukázala na neefektívny návrh riešenia, ak by mali byť dvaja hasiči preradení 
do technických služieb,  ktorých rozpočet  s  takýmto riešením neráta a spýtala sa,  či  je PCO už 
zrušené.
Na  otázky  odpovedali:  Mgr.  Maroš  Sadák  ohľadom  PCO  a  rozvrhnutia  služieb,  p.  Dušan  
Michalička o činnosti MHZ so znížením počtu zamestnancov.
Za  občanov  požiadal  o  slovo  p.  Jozef  Ďuriš,  ktorý  navrhol  urobiť  anketu  v  meste  na  názor 
obyvateľov na hasičský zbor a mestskú políciu. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.150/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 3 proti: 4         zdržal sa: 4

7 MsZ 10.11.2011 3



Hlasovaním nebolo uznesenie schválené.

d) posúdenie  splnenia  podmienky  FK  ŠVS  Bradlan  o.z.  v  zmysle  uznes.  č.  116/2011. So 
stanoviskom komisie pre ekonomiku, správu majetku,  podnikanie a cestovný ruch oboznámil Ing. 
Ivan Bzdúšek, kde komisia konštatuje, že neboli splnené podmienky zo strany FK. Ing. Alena Jančia 
informovala, že boli doložené ešte ďalšie doklady.
V rozprave poslanci navrhovali, aby bolo v rámci ďalšej existencie futbalu na Brezovej založené 
nové občianske združenie,  aby sa podporili  mládežnícke družstvá,  aby prípravka -  mladší  žiaci 
pracovali pod  CVČ a už schválená dotácia 2 000 € bola FK poskytnutá.

5. Správa o činnosti MsR za obdobie od 14.9.2011 do 10.11.2011
Správu o činnosti mestskej rady predložil p. Ivan Ďurkovič, zástupca primátorky mesta.  Mestská 
rada na svojom zasadnutí 2.11.2011 prerokovala pripravené materiály na MsZ dňa 10.11.2011, ku 
ktorým zaujala  stanovisko. Na základe požiadavky p. Jozefa Ďuriša na MsZ 14.9.2011, aby bol bod 
programu Pripomienky a námety obyvateľov na začiatku rokovania, MsR odsúhlasila zaradiť tento 
bod rokovania v programe hneď po procedurálnych bodoch, t.j. ako bod č. 3.  Obyvatelia môžu 
stručne  vyjadriť  svoj  názor,  námety,  príspevky  alebo  požiadavky  a  budú  sa  riadiť  podľa 
Rokovacieho  poriadku  MsZ  čl.  8.  Pripomienky  a  námety  obyvateľov  môžu  byť  doručené  na 
prerokovanie v MsZ  i v písomnej forme. Podľa požiadavky obyvateľa  môže byť na zasadnutí MsZ 
odpovedané ústne, v prípade požiadania písomnej odpovede, bude odpoveď zaslaná písomne.
MsR navrhla uskutočniť do konca roka 2011 zhromaždenie obyvateľov - komunikácia obyvateľov s 
poslancami a  zástupcami mesta. Ak by bol pozitívny ohlas na stretnutie, naplánovalo by sa aj v 
nasledujúcom roku. MsR uznesením č. 7/2011 – MsR pripravené materiály navrhuje prerokovať na 
MsZ.  Primátorka  mesta  informovala  členov  MsR  o  vypracovaných  znaleckých  posudkoch  na 
budovu  a  technologické  zariadenie  k  prevodu  majetku  mesta   spoločnosti  Cofely,  záujme 
poľovníckeho združenia Klenová rekonštruovať chatu vo Dvoloch, záujme dostavby pavilónu v ZŠ 
na  Dolných  lúkach  namiesto  rekonštrukcie  jestvujúcej  jedálne,  požiadavke  riaditeľky  pobočky 
Dexia  banka  Slovensko  o  umiestnenie  stojana  na  bicykle  pred  bankou,  ako  aj  pridelenie  1 
parkovacieho miesta pre ich klientov, živom vysielaní rádia Regina v piatok 28.10.2011 od 9.00 
hod., kontrole kompletnej dokumentácie z verejného obstarávania na revitalizáciu centra mesta a 
verejné osvetlenie zaslanej na TSK, predložila kalkuláciu na opravu fasády a náteru okien na ND 
Štefánikovom.
Ing.  Ivan  Bzdúšek  podporil  zámer  poľovníckeho  združenia  postaviť  novú chatu  vo  Dvoloch  a 
navrhol  osloviť ešte  ďalšieho projektanta na realizáciu objektu novej  jedálne v ZŠ na Dolných 
lúkach.
Primátorka mesta vysvetlila, že mesto dalo vypracovať kalkuláciu na opravu fasády a nového náteru 
okien na ND Štefánikovom.  Touto údržbou by sa trochu vyriešil nepriaznivý stav budovy. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.151/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0         zdržal sa: 0

6. Informácia o činnosti ZŠ  šk. rok 2010/2011, zameranie v šk. roku 2011/2012
Na zasadnutí MsZ bola prítomná riaditeľka ZŠ Mgr. Ivica Gavlasová, ktorá podala informácie  o 
činnosti  a výsledkoch základnej školy.  Precízne pripravenou prezentáciou poskytla informácie o 
vedení školy, počte žiakov, učebných odboroch a plánoch, úspechoch žiakov vo vedomostných a 
športových súťažiach,  realizácii  8  projektov a  ďalších aktivitách  školy.  Nakoľko sa každoročne 
počet žiakov znižuje, školský rok 2011/2012 sa začal už len v objektoch ZŠ na Dolných lúkach. Z 
dôvodu presťahovania I. stupňa z Piešťanskej ul.  boli v škole vykonané rekonštrukčné práce na 
pavilóne A. Taktiež bude potrebné urobiť rekonštrukciu elektrických rozvodov v telocvični.  Na 
záver primátorka mesta poďakovala riaditeľke školy za  pripravenú správu o činnosti školy. 
V  rámci  rozpravy  Ing.  Ivan  Bzdúšek  navrhol,  aby  sa  na  najbližšie  zasadnutie  MsZ  predložil 
rozpočet na stavbu nového pavilóna – jedálne s kuchyňou podľa spracovanej štúdie, a aby sa aspoň 
čiastočne výdavky (projekt) zapracovali do návrhu rozpočtu na budúci rok.
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P. Jaroslav Ciran sa zaujímal, či sa v novej prístavbe (pavilóne) uvažuje aj s učebňami.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.152/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0         zdržal sa: 0

7. Informácia o činnosti ZUŠ šk. rok 2010/2011, zameranie v šk. roku 2011/2012
Na zasadnutí MsZ bola prítomná riaditeľka ZUŠ Mgr. Jana Kazičková,  ktorá ozrejmila činnosť a 
dosiahnuté výsledky školy. Školu navštevuje okrem 278 žiakov aj 77 detí predškolského veku a 54 
dospelých. V tomto roku oslavuje škola 20. výročie pôsobenia v objekte na Hornom rade. Pri tejto 
príležitosti  pripravujú množstvo podujatí,  na ktoré riaditeľka školy pozvala i zástupcov mesta a 
poslancov MsZ. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.153/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0         zdržal sa: 0

8. Informácia o plnení úloh na úseku odpadového hospodárstva (OH), zámer riešenia otázok 
OH na roky 2012-2014 
Materiál bol predložený písomne. Na zasadnutí bola prítomná Ing. Denisa Zuščíková, ved. odd. 
výstavby, ÚP a ŽP a dopravy,  riaditeľ TS p. Bohuslav Krippel. Riaditeľ TS predložil kalkulácie na 
vývoz odpadu, prevádzku auta a prevádzku skládky s našou technikou, ďalej s novou technikou  a 
riešenie zberu externou firmou a ukladania odpadu  na externú skládku. Ing. Denisa Zuščíková 
informovala,  že  mesto  využilo  možnosť  zapojiť  sa  do  výzvy o nenávratný  finančný  príspevok 
s názvom  Zefektívnenie systému separovaného zberu komunálnych odpadov v meste Brezová pod 
Bradlom. Plánovaný projekt, ktorého celkové výdavky sú 606 918,67 € bude spolufinancovaný zo 
štrukturálnych fondov vo výške 95%, mesto zabezpečí na spolufinancovanie sumu 30 345,93 €. Do 
roku 2013 musí mesto zabezpečiť zber a zhodnotenie biologicky rozložiteľného odpadu (BRO) od 
občanov a právnických osôb. 
So stanoviskom komisie pre ekonomiku, správu majetku,  podnikanie a cestovný ruch oboznámil 
Ing.  Ivan  Bzdúšek,  ktorá  navrhuje  pre  budúce  obdobie  zvýšiť  miestne  poplatky  za  likvidáciu 
komunálneho odpadu a drobného stavebného odpadu.
P. Ivan Ďurkovič sa spýtal na likvidáciu šatstva a obuvi a likvidáciu biologického odpadu. 
Odpovedala Ing. Denisa Zuščíková, že prebehli rokovania s firmou, ktorá zberá takýto odpad. Firma 
poskytne aj kontajnery, ktoré by boli rozmiestnené na všetky sídliská. K likvidácii biologického 
odpadu bude mesto hľadať možnosti, napr. regionálne. 
P. Jaroslav Ciran sa zaujímal na výšku príspevku za recykláciu odpadu. Odpovedala Ing. Denisa 
Zuščíková, že príspevok nie je zanedbateľný pre mesto (podľa množstiev odpadu).    

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.154/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0         zdržal sa: 0

9. Informácia o plnení rozpočtu mesta k 30.9.2011
Materiál  bol  predložený  písomne.  Bol  prerokovaný  v  komisii  pre  ekonomiku,  správu  majetku, 
podnikanie a cestovný ruch. K plneniu rozpočtu mesta neboli zo strany poslancov pripomienky.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.155/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0         zdržal sa: 0

10. Transformácia zostatku komunál eurofondy úveru
Materiál  bol  predložený  písomne.  Bol  prerokovaný  v  komisii  pre  ekonomiku,  správu  majetku, 
podnikanie a cestovný ruch. Dôvodom návrhu na transformáciu zostatku úveru je skutočnosť, že 
uvedený zostatok úveru nespĺňa charakter eurofondy úveru. Úver bude poskytnutý spoločnosťou 
Dexia banka Slovensko a.s. za  podmienok: úroková sadzba 3- mesačný Euribor + 2,80 % p.  a. 
(celková sadzba k 26.10.2011 by bola 4,39 %).
K  transformácii  zostatku  komunál  eurofondy  úveru  predložila  stanovisko  Ing.  Viera  Pániková, 
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hlavná kontrolórka.
„V zmysle zákona o rozpočtových pravidlách 583/2004 Z.z. §17bod 6 písmeno a) a b) obec môže na  
plnenie  svojich  úloh  prijať  návratné  zdroje  financovania,  len  ak   a)  celková  suma  dlhu  obce  
neprekročí 60 % skutočných bežných príjmov predchádzajúceho roka a ak b) suma ročných splátok  
návratných zdrojov  financovania  vrátane  úhrady výnosov  neprekročí  25  % skutočných bežných  
príjmov predchádzajúceho roka. Tieto podmienky sú splnené, výška úverov  (vychádzajúc zo stavu k  
1.1.2011) predstavuje: 470 590,- € 
zostatok na eurofond úvere 61 445,09 € z tejto čiastky je predpoklad uhradiť 11 445,09 € zostáva  
pretransformovať čiastku 50 000,-€
po prijatí, resp. pretransformovaní tejto čiastky bude výška úveru predstavovať 530 590,– €
bežné príjmy predchádzajúceho roka: 2 447 768
úverová zaťaženosť (520 590 :  2 447 768)x100=21,26 %
splátky za rok 2011 (iba úroky) predstavujú cca 15 700 € + 11 445 € (splátka eurofond úveru ) =  
27 145 €  potom % podiel z bežných príjmov rozpočtu predchádzajúceho roku je  1,11%. 
Vzhľadom na vyššie uvedené odporúčam transformáciu úveru v zmysle navrhovaného uznesenia.“

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.156/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0         zdržal sa: 0

11. Prevod  nehnuteľností
Materiál bol predložený písomne. Mgr. Jaroslav Ciran oboznámil a vizuálne prezentoval žiadosť o 
prevod nehnuteľnosti. Návrh prevodu nehnuteľnosti -  žiadosť  Vladimíra Hološku, bytom Brezová 
pod Bradlom, o predaj  pozemku  -  časti parcely registra „E“ č. 8089, ktorá je vo vlastníctve Mesta 
Brezová  pod  Bradlom,  nachádzajúca  sa  v  bezprostrednom  susedstve  pozemkov,  ktoré  sú  vo 
vlastníctve žiadateľa,  bol zverejnený na úradnej tabuli v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov a spôsob prevodu bol navrhnutý podľa Zásad hospodárenia s 
majetkom Mesta Brezová pod Bradlom, Čl. 6, ods. 4, písmeno b) a Čl. 6, ods. 3, písmeno d).

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.157/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0         zdržal sa: 0

12. Rozhodnutie o prebytočnosti majetku – objekt ZŠ na Piešťanskej ul.
Materiál  bol predložený písomne.  Mgr.  Jaroslav Ciran zdôvodnil  predložený návrh mesta,  ktorý 
vyplynul z  presťahovania žiakov 1. stupňa ZŠ do objektov ZŠ na Dolných Lúkach.  Mesto bude 
hľadať možnosti nového funkčného využitia budovy ZŠ na Piešťanskej ulici, resp. sa bude snažiť 
budovu predať. Podľa § 7a, ods. 1 zák. č. 138/91 Z.z. o majetku obcí je obec povinná zachovať 
účelové určenie majetku, ktorý ku dňu prechodu majetku SR na obec slúžil na výchovno-vzdelávací 
proces. Táto povinnosť sa skončí na základe rozhodnutia zastupiteľstva o prebytočnosti nehnuteľnej 
veci (§ 7a, ods. 2c).
So stanoviskom komisie pre ekonomiku, správu majetku,  podnikanie a cestovný ruch oboznámil 
Ing. Ivan Bzdúšek, ktorá navrhuje schváliť rozhodnutie o prebytočnosti majetku mesta.
Ing., Bc. Ján Ragan pripomenul, že je to historická budova, reprezentatívna, preto bolo by vhodné 
budovu zrekonštruovať, napr. z prostriedkov eurofondov a využiť pre mestskú knižnicu, CVČ. 
K zámeru Ing. Ragana sa pripojila i Ing. Viera Nemcová.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.158/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 1         zdržal sa: 1

13. Zverenie majetku do správy TS mesta Brezová pod Bradlom 
Materiál bol predložený písomne. Ing. Alena Jančia predložila návrh na zverenie majetku - auto 
LIAZ  110  AKV,  evidenčné  číslo  MY  729  AJ,  inventárne  číslo  6/023/005,  dátum  obstarania 
1.1.2000, obstarávacia cena 10 881,20 EUR, zostatková cena 0,00 EUR do správy príspevkovej 
organizácii Technické služby ku dňu 10.11.2011. 
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Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.159/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0         zdržal sa: 0

14. Návrh - Dodatok č. 4 k VZN č. 3/2008 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 
školskej  dochádzky v základnej  škole,  o  výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 
školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezová pod Bradlom 
Materiál  bol  predložený  písomne.  Materiál  bol  prerokovaný  na  komisii  kultúry,  vzdelávania, 
mládeže a športu. Bližšie informácie o návrhu podala Ing. Gabriela Plačková. Podľa platného VZN 
deti  materských  škôl,  ktoré  v rámci výchovno-vzdelávacieho  procesu  navštevujú  ZUŠ,  musia 
uhrádzať školné v ZUŠ vo výške 15 €/ polrok. Dodatkom je navrhnuté, aby sa úhrada školného 
v ZUŠ na tieto deti nevzťahovala. Deti MŠ, ktoré navštevujú vyučovanie v ZUŠ v popoludňajších a 
večerných hodinách, školné za vyučovanie v ZUŠ platia.
Ďalšou navrhovanou zmenou je to, že ak každý člen v CVČ odovzdá centru vzdelávací poukaz, 
úhrada  školného  v CVČ  by  sa  na  takéhoto  člena  nevzťahovala  a  pre  deti  MŠ,  ktoré  v rámci 
výchovno-vzdelávacieho procesu navštevujú CVČ by toto bolo vo výške 0,50 €/ mesiac. 
Treťou  zmenou  -  pretože  v rámci  SR  sú  rozdielne  cenové  relácie  v dodávkach  potravinových 
komodít, z ktorých sa strava v zariadeniach školského stravovania pripravuje, ministerstvo školstva 
uvádza  rozpätie  finančných  pásiem,  na  základe  ktorých  riaditelia  škôl,  školských  zariadení 
a zriaďovatelia VZN stanovia výšku príspevku za stravovanie v školskej jedálni. Zmeny nadobudli 
účinnosť od 1. septembra 2011. Naša ZŠ a MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta sú zaradené do 
3. finančného pásma, pričom náklady na nákup potravín v MŠ určené vo VZN č. 3/2008 sú v súlade 
so stanovenými nákladmi MŠ SR a náklady na nákup potravín v ZŠ nie sú v súlade so stanovenými 
nákladmi,  z tohto  dôvodu  mesto  určuje  výšku  príspevku  zákonného  zástupcu  žiaka  na  nákup 
potravín v tomto dodatku.
K uvedenému návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.160/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0         zdržal sa: 0

15. Rôzne
a)  začlenenie Brezovej pod Bradlom do školského Spoločného obecného úradu v Myjave 
Materiál  bol  predložený  písomne.  Ing.  Gabriela  Plačková  predložila  návrh  na  základe  žiadosti 
Mesta  Myjava  o zaradenie  škôl  v  zriaďovateľskej  pôsobnosti  Mesta  Brezová  pod  Bradlom do 
Spoločného obecného úradu. SOÚ bude informovať školy a  školské zariadenia o prijatých nových 
právnych  predpisoch  a usmerneniach  v oblasti  výchovno-vzdelávacieho  procesu,  priebežne 
zabezpečovať vzdelávania pre pedagogických zamestnancov k výkonu ich práce.  Mesto Brezová 
pod Bradlom týmto začlenením nezaťaží svoj mestský rozpočet.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.161/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0         zdržal sa: 0

b) Mgr. Jaroslav Ciran informoval o zámere vlastníkov pozemkov záhradiek v lokalite pod školou 
na Piešťanskej ul. vysporiadať si tieto pozemky do svojho vlastníctva,    

c) primátorka mesta informovala o prebiehajúcej kontrole z NKÚ. Kontrola bola plánovaná a je 
zameraná na programový rozpočet rok 2010, a to sociálnu oblasť a oblasť športu. Po ukončení 
kontroly s výsledkami budem informovať. Taktiež bola vykonaná kontrola z Inšpektorátu práce na 
základe podnetu bývalých zamestnancov. Výsledok je taký, že máme dodržané všetky legislatívne 
postupy a  zároveň podala informáciu o zmene organizačnej štruktúry MsÚ – bola zriadená funkcia 
vedúceho oddelenia výstavby, ÚP a ŽP  a dopravy. Od 1.8.2011 bola prijatá Ing. Denisa Zuščíková,

d) na MsR bola informácia o využívaní ND Štefánikovho. Mesto pripravuje na december kultúrne 
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podujatia: v spolupráci so Záhoráckym divadlom divadelné predstavenie Zmrnený čert,  prezentáciu 
knihy o M. R. Štefánikovi, v spolupráci so ZUŠ vianočný koncert, 

e) primátorka mesta navrhla samostatné pracovné stretnutie poslancov k zostaveniu rozpočtu na rok 
2012 dňa 29.11.2011 o 16.00 hod. a  v pondelok 28.11.2011 zasadne komisia pre ekonomiku,

f)  hlavná  kontrolórka  informovala,  že  pripravila  plán  činnosti  HK na  I.  polrok  2012 v  zmysle 
zákona  č.  369/1990  Zb.  o  obecnom  zriadení  a  z  dôvodu  hospitalizácie  v  nemocnici  predloží 
stanovisko k rozpočtu mesta až na zasadnutí MsZ,

g) poslancom MsZ bol s materiálmi na rokovanie MsZ doručený list p. Jozefa Ďuriša (adresovaný 
poslancom)  ohľadom  redakčnej  rady.  Poukazuje  na  nezverejnenie  kritických  článkov,  pretože 
redakčná rada je zložená ľuďmi, ktorí patria personálne pod MsÚ.  Poslanci nenamietajú zmeny 
zloženia redakčnej rady.

16. Interpelácie poslancov
p. Ivan Ďurkovič

• Keďže sa za ostatné roky nepísala kronika mesta, navrhol, aby sa hľadal ďalší kronikár, 
keďže p. Holdoš zomrel. 

p. Branislav Kovačech
• Na základe získaných informácií sa zaujímal, či mesto vie, že poskytnutá dotácia z rozpočtu 

mesta Jozefovi Repčíkovi mu bola aj vyplatená. 
Primátorka mesta dá informácie preveriť. 

• Čo je s akciami v Dexia banke? 
Hlavná kontrolórka odpovedala, že informácie o akciách boli zodpovedané už v plnení uznesení.

• Čo je s potravinovou pomocou?
Primátorka  mesta  odpovedala,  že  zoznam  nahlásených  obyvateľov  bol  odovzdaný  neštátnej  
organizácii. Čo bude ďalej nie je jasné. Bolo o tom aj v televízii.

• Obyvatelia sa pýtajú, že prečo je krátke vysielanie TVB? Nedá sa pridať nejaká minúta?
Primátorka mesta odpovedala, že v rámci úsporných opatrení sa mesto snaží výdavky znižovať.

• Ako sa bude riešiť sťažnosť p. Brawnovej v Baranci? Na úzkej ceste zachádzajú kamióny, 
ktoré vchádzajú oproti  do firmy až k jej  rodinnému domu,  čím spôsobujú škodu na  jej  
majetku. 

Ku vznikajúcej situácii sa vyjadrili p. Minárčiný, Ing. Nemcová, prednosta MsÚ, Ing. Zuščíková.  
Poškodenie strechy bolo riešené aj v predchádzajúcich obdobiach prostredníctvom TS, ale aj firmou  
Eurocon. Na písomnú sťažnosť bude príslušné odd. odpovedať.

• Na základe pripomienky p. A. Valkovej z MŠ sa spýtal prečo dostávajú zamestnanci MsÚ 
stravné lístky aj počas dovolenky?

Primátorka mesta, Ing. Alena Jančia odpovedali, že zamestnanci MsÚ nedostávajú stravné lístky  
počas dovolenky. 

Ing. Ivan Bzdúšek
• Pripomenul a zdôraznil riešiť zmluvu o budúcej kúpnej zmluve s firmou Cofely, aby neboli 

potom problémy s financiami keď bude súdne rozhodnutie.
• Bolo by vhodné dať urobiť právnu analýzu k prevodu majetku TSK. Či je možný prevod 

majetku.
• Už dávnejšie sme spomínali o zriadení účtu alebo nadačného fondu, verejnej zbierke, kde by 

sa sústredili financie na obnovu ND Štefánikovho, resp. zachovanie kultúrnych pamiatok.

Ing. , Bc. Ján Ragan
• Pripomenul, že kniha Brezová - Matúša Valihoru je v predaji v mestskej knižnici a požiadal 
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o podporu mesta, ktoré by mohlo niekoľko kusov zakúpiť. Kniha je vhodná na prezentáciu 
mesta.

Ing. Viera Nemcová
• Mala pripomienku k zostavenému programu MsZ. Bolo by vhodné program rozpísať, aby to 

bolo prehľadnejšie a potom bude priebeh rokovania plynulejší.
Prednosta MsÚ súhlasil s rozpísaním bodov na podbody. Treba však dodržiavať rokovací poriadok  
MsZ.  

Ing. Ján Bzdúšek
• Mal požiadavku, aby boli zápisnice zo zasadnutia komisií zasielané poslancom elektronicky.

Prednosta  MsÚ  súhlasil  so  zasielaním  elektronickou  formou,  avšak  nie  všetci  poslanci  majú  
možnosť takto komunikovať. 

• Spomenul,  že  boli  aktivity  obyvateľov  na  výrub  briez  pozdĺž  potoka,  momentálne  sa 
pripravuje petícia na výrub briez. Obyvatelia nedostali odpoveď, neboli všetci informovaní o 
riešení ich požiadavky. 

Ing. Denisa Zuščíková odpovedala, že situácia sa rieši s Povodím Moravy, Obvodným úradom ŽP  
Myjava. Bol vypracovaný posudok, v ktorom neodporúčajú masový výrub stromov. 

Ing. Slavka Bajzová
• Tlmočila otázku, ktorú dostala od niektorých obyvateľov, či namiesto CBA bude Kaufland.
• Pripomenula a požiadala, či sa tento rok neopravia schody na Hornom rade pri 539.

     Týmto  bol  program siedmeho  zasadnutia  MsZ  prerokovaný,  primátorka  mesta  Mgr.  Eva 
Ušiaková poďakovala za účasť a aktivitu poslancom MsZ, oznámila čas 21.55 hod. za skončenie 
zasadnutia MsZ.

Zapisovateľka: Terézia Malková

Overovatelia zápisnice: Ivan  Ďurkovič

                                       Ivan Minárčiný

Mgr. Eva  U š i a k o v á Bc. Marian   G a v l a s
   primátorka mesta    prednosta MsÚ
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U z n e s e n i a   siedmeho zasadnutia Mestského zastupiteľstva 
v Brezovej pod Bradlom 10. 11. 2011

Uznesenie č. 145/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
     návrh programu rokovania MsZ  Brezová pod Bradlom dňa 10.11.2011:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa  o  plnení  uznesení  MsZ  zo  dňa  14.9.2011  a  uznesení,  ktoré  zostali  v  plnení  k 

14.9.2011  (v rámci  plnenia  uznesení  výsledky  hospodárenia  za  1-9/2011  v  obchodnej  
spoločnosti Mestské lesy, s.r.o. Brezová pod Bradlom, Reštaurácia U Sváka Ragana spol. s  
r.o.  Brezová  pod  Bradlom   a   Športovo  vzdelávacie  stredisko  BRADLAN  Brezová  pod  
Bradlom, a. s. Brezová  pod Bradlom, uznesenie č. 79/2011, posúdenie splnenia podmienky  
FK ŠVS Bradlan o.z. v zmysle uznes. č. 116/2011) 

5. Správa o činnosti MsR za obdobie od 14.9.2011 do 10.11.2011
6. Informácia o činnosti ZŠ  šk. rok 2010/2011, zameranie v šk. roku 2011/2012
7. Informácia o činnosti ZUŠ šk. rok 2010/2011, zameranie v šk. roku 2011/2012
8. Informácia o plnení úloh na úseku odpadového hospodárstva (OH), zámer riešenia otázok 

OH na roky 2012-2014 
9. Informácia o plnení rozpočtu mesta k 30.9.2011
10. Transformácia zostatku komunál eurofondy úveru
11. Prevod  nehnuteľností
12. Rozhodnutie o prebytočnosti majetku – objekt ZŠ na Piešťanskej ul.
13. Zverenie majetku do správy TS mesta Brezová pod Bradlom 
14. Návrh - Dodatok č. 4 k VZN č. 3/2008
15. Rôzne -  začlenenie  Brezovej  pod Bradlom do školského Spoločného  obecného úradu v 

Myjave 
16. Interpelácie poslancov 
17. Záver

II. schvaľuje
      program rokovania MsZ  Brezová pod Bradlom dňa 10.11.2011

Počet prítomných poslancov: 8
za: 8
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ivan Ďurkovič, Branislav 
Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová
proti: 0 
zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 146/2011 
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

návrh na zloženie návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice
II. schvaľuje
A. zloženie návrhovej komisie: Ing. Ján Bzdúšek, Ing. Viera Nemcová
B. určuje zapisovateľku: Terézia Malková
C. overovateľov zápisnice: Ivan Ďurkovič, Ivan Minárčiný

Počet prítomných poslancov: 8
za: 8
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Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ivan Ďurkovič, Branislav 
Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.  147/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

správu o plnení uznesení MsZ zo dňa  14.9.2011 a uznesení, ktoré zostali v  plnení k 14.9.2011
II. berie na vedomie

plnenie uznesení MsZ zo dňa 14.9.2011 a uznesení, ktoré zostali v  plnení k 14.9.2011.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, Ivan 
Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján 
Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 148/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

v  rámci  plnenia  uznesení  výsledky  hospodárenia  obchodnej  spoločnosti  Mestské  lesy,  s.r.o. 
Brezová pod Bradlom  k 30.9.2011

II. berie na vedomie
A. stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majetku, podnikanie a cestovný ruch
B. výsledky hospodárenia obchodnej spoločnosti Mestské lesy,  s.r.o. Brezová pod Bradlom k 
30.9.2011.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, Ivan 
Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján 
Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 149/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

v rámci  plnenia uznesení  výsledky hospodárenia obchodnej  spoločnosti  Reštaurácia  U Sváka 
Ragana spol. s r.o. Brezová pod Bradlom k 30.9.2011

II. berie na vedomie
A. stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majetku, podnikanie a cestovný ruch
B. výsledky  hospodárenia  obchodnej  spoločnosti  Reštaurácia  U  Sváka  Ragana  spol.  s  r.o. 
Brezová pod Bradlom k 30.9.2011

III. poveruje
primátorku mesta vypracovať podmienky na predaj obchodnej spoločnosti Reštaurácia U sváka 
Ragana s.r.o. a prenájom priestorov reštaurácie U Sváka Ragana.

Počet prítomných poslancov:  11
za: 7
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Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Ing.  Ján  Bzdúšek,  Jaroslav  Ciran,  Ing.  Miroslav  Ciran,  Ivan  Ďurkovič, 
Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný 
proti: 0
zdržal sa: 4
Ing. Slavka Bajzová, Jaroslav Hôlka, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján Ragan

Uznesenie č. 150 /2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

v rámci plnenia uznesenia č.79/2011 zo dňa 31.3.2011 návrh modelu spolupráce s vyhodnotením 
finančných úspor, ktoré vytvorenie tohto modelu prinesie

II.berie na vedomie
A. stanovisko  komisie v zložení Ivan Ďurkovič, Ing. Ivan Bzdúšek, Mgr. Maroš Sadák, Dušan 
Michalička, Ing. Alena Jančia, ktorú menovala primátorka mesta 

III. schvaľuje
v zmysle VZN č.  6/2009,  ktorým sa vydáva Požiarny poriadok mesta  Brezová pod Bradlom 
zníženie počtu členov MHZ, ktorí sú zamestnancami Mesta Brezová pod Bradlom zo 4 na 2 k 
31.12.2011.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 3
Ing. Ivan Bzdúšek, Ivan Ďurkovič, Jaroslav Ciran
proti: 4
Jaroslav Hôlka, Ing. Slavka Bajzová, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová
zdržal sa: 4
Ing., Bc. Ján Ragan, Ing. Ján Bzdúšek, Ing. Miroslav Ciran, Branislav Kovačech 

Uznesenie č. 151 /2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

informáciu o činnosti MsR za obdobie od 14.9.2011 do 10.11.2011
II. berie na vedomie

informáciu o činnosti MsR za obdobie od 14. 9.2011  do 10.11.2011  

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, Ivan 
Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján 
Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0 

Uznesenie č.  152 /2011 
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo

informáciu o činnosti ZŠ  v školskom roku 2010/2011, zameranie v školskom roku 2011/2012 
podané riaditeľkou školy Mgr. Ivicou Gavlasovou

II. berie na vedomie
     informáciu o činnosti ZŠ  v školskom roku 2010/2011, zameranie v školskom roku 2011/2012.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, Ivan 
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Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján 
Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 153 /2011 
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo

informáciu  o  činnosti  Základnej  umeleckej  školy  Brezová  pod  Bradlom  v  školskom  roku 
2010/2011 a  zameranie  v  školskom  roku  2011/2012  podané  riaditeľkou  školy  Mgr.  Janou 
Kazičkovou

II. berie na vedomie
informáciu  o  činnosti  Základnej  umeleckej  školy  Brezová  pod  Bradlom  v  školskom  roku 
2010/2011 a  zameranie v školskom roku 2011/2012.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, Ivan 
Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján 
Ragan
proti: 0 
zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 154 /2011 
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

informáciu o plnení úloh na úseku odpadového hospodárstva (OH), zámer riešenia otázok OH na 
roky 2012-2014 

II. berie na vedomie
informáciu o plnení úloh na úseku odpadového hospodárstva (OH), zámer riešenia otázok OH na 
roky 2012-2014.

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ivan Ďurkovič, Jaroslav 
Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján Ragan
proti: 0 
zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 155/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

informáciu o plnení rozpočtu mesta k 30.9.2011 – príjmy, výdavky, programový rozpočet podľa 
štruktúry v zmysle čl. 27 Zásad finančného hospodárenia Mesta Brezová pod Bradlom

II. berie na vedomie
informáciu o plnení rozpočtu mesta k 30.9.2011. 

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ivan Ďurkovič, Jaroslav 
Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 156/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

 A. návrh na transformáciu zostatku Komunál eurofondy úveru v celkovej výške 50 000,- EUR na 
termínovaný úver s pravidelnými mesačnými splátkami poskytnutý Dexia bankou Slovensko a.s. 
za podmienok : úroková sadzba 3-mesačný EURIBOR + 2,8 % p.a., doba splácania 24 mesiacov.
B. stanovisko hlavného kontrolóra k transformácii úveru

II. schvaľuje
transformáciu zostatku Komunál eurofondy úveru v celkovej výške 50 000,- EUR na 
termínovaný úver s pravidelnými mesačnými splátkami poskytnutý Dexia bankou Slovensko a.s. 
za podmienok : úroková sadzba 3-mesačný EURIBOR + 2,8 % p.a., doba splácania 24 mesiacov.

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ivan Ďurkovič, Jaroslav 
Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 157/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

žiadosť  Vladimíra Hološku, bytom Dolné lúky 365/4, 906 13 Brezová pod Bradlom,  o predaj  
pozemku  -   časti  parcely registra  „E“  č.  8089,  ktorá  je  vo  vlastníctve  Mesta  Brezová  pod 
Bradlom,  nachádzajúca  sa  v  bezprostrednom  susedstve  pozemkov,  ktoré  sú  vo  vlastníctve 
žiadateľa. 

II. neschvaľuje    
A. predbežný súhlas na prevod nehnuteľností - časť parcely registra „E“ č.  8089  vo výmere  cca 
584 m2  do vlastníctva Vladimíra Hološku, bytom  Dolné  lúky  365/4,  906 13  Brezová pod 
Bradlom  vo vlastníctve Mesta Brezová pod  Bradlom  ako prípad hodný osobitného zreteľa 
v zmysle § 9a, ods. 8 e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako 
i Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Brezová pod Bradlom, čl. 6, ods. 4, písmeno b) - 
predmetom predaja je pozemok bezprostredne susediaci s pozemkom vo vlastníctve žiadateľa. 
B. Predmetná parcela reg. „E“ č. 8089 slúži ako prístupová cesta k iným pozemkom, predajom by 
sa zamedzil prístup k parcelám ostatných vlastníkov. 

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ivan Ďurkovič, Jaroslav 
Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 158/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo

návrh o prebytočnosti nehnuteľnej veci – objekt Základnej školy na Piešťanskej ulici súp. č. 12 
postavený na  parc. C-KN č. 204, zastavané plochy a nádvoria o výmere 3 983 m2, vedľajší objekt 
súp. č. 13 postavený na parc. C-KN č. 205, zastavané plochy a nádvoria o výmere 170 m2 a parc. 
C-KN č. 203, ostatná plocha o výmere 1024 m2 zapísané v KN ako parcely reg. „E“ č.  20798/1, 
20798/2, 20799 a 20800 na LV č.4856
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II. schvaľuje 
návrh o prebytočnosti nehnuteľnej veci – objekt Základnej školy na Piešťanskej ulici súp. č. 12 
postavený na  parc. C-KN č. 204, zastavané plochy a nádvoria o výmere 3 983 m2, vedľajší objekt 
súp. č. 13 postavený na parc. C-KN č. 205, zastavané plochy a nádvoria o výmere 170 m2 a parc. 
C-KN č. 203, ostatná plocha o výmere 1024 m2 zapísané v KN ako parcely reg. „E“ č.  20798/1, 
20798/2, 20799 a 20800 na LV č.4856.

Počet prítomných poslancov: 10
za: 8
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ivan Ďurkovič, Jaroslav 
Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný
proti: 1
Ing., Bc. Ján Ragan
zdržal sa: 1
Ing. Viera Nemcová

Uznesenie č. 159/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

návrh na zverenie majetku - auto LIAZ 110 AKV, evidenčné číslo MY 729 AJ, inventárne číslo 
6/023/005, dátum obstarania 1.1.2000, obstarávacia cena 10 881,20 EUR, zostatková cena 0,00 
EUR do správy príspevkovej organizácii Technické služby mesta Brezová pod Bradlom ku dňu 
10.11.2011

II. schvaľuje
zverenie majetku - auto LIAZ 110 AKV, evidenčné číslo MY 729 AJ, inventárne číslo 6/023/005, 
dátum obstarania 1.1.2000, obstarávacia  cena 10 881,20 EUR, zostatková cena 0,00 EUR do 
správy  príspevkovej  organizácii  Technické  služby  mesta  Brezová  pod  Bradlom  ku  dňu 
10.11.2011. 

Počet prítomných poslancov: 10
za:10
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ivan Ďurkovič, Jaroslav 
Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján Ragan
proti: 0 
zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 160/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

návrh Dodatku č. 4 k VZN č. 3/2008 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky  v základnej  škole,  o  výške  príspevku  na  čiastočnú  úhradu  nákladov  v  školách 
a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezová pod Bradlom 

II. schvaľuje 
Dodatok č.  4  k VZN č.  3/2008 o mieste  a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej  školskej 
dochádzky  v základnej  škole,  o  výške  príspevku  na  čiastočnú  úhradu  nákladov  v  školách 
a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezová pod Bradlom s účinnosťou 
od 1.4.2011

III. ukladá
vydať a zverejniť Dodatok č.  4 k VZN č.  3/2008 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie 
povinnej školskej dochádzky v základnej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezová pod Bradlom

     T: november 2011 Z: prednosta MsÚ
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Počet prítomných poslancov: 9
za: 9
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ivan Ďurkovič, Branislav 
Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 161/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo

žiadosť mesta Myjavy o vytvorenie Spoločného obecného úradu v Myjave, ktorý bude odborne 
usmerňovať školy a školské zariadenia o prijatých nových právnych predpisoch a usmerneniach v 
oblasti  výchovno-vzdelávacieho  procesu  a  priebežne  zabezpečovať  vzdelávania  pre 
pedagogických zamestnancov k výkonu ich práce v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezová 
pod Bradlom

II. schvaľuje
vytvorenie Spoločného obecného úradu v Myjave,  ktorý bude odborne zabezpečovať úlohy a 
činnosti v oblasti školstva, mládeže a telesnej kultúry pre mestá Myjava a Brezová pod Bradlom.

Počet prítomných poslancov: 9
za: 9
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ivan Ďurkovič, Jaroslav 
Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný, Ing. Viera Nemcová, Ing.,Bc. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

 Mgr. Eva   U š i a k o v á
          primátorka mesta
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 Mesto Brezová pod Bradlom
Mgr. Eva Ušiaková, primátorka mesta

Brezová pod Bradlom  2. 11. 2011

                
P O Z V Á N K A 

Vážená pani poslankyňa, 
vážený pán poslanec, 

     v  zmysle § 12 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 
zvolávam siedme zasadnutie Mestského zastupiteľstva Brezová pod Bradlom 

10. novembra  2011  (štvrtok)  o 15. 00 hod.
 vo veľkej zasadačke MsÚ v Brezovej pod Bradlom,

na ktoré Vás týmto pozývam.

Program:
1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa  o  plnení  uznesení  MsZ  zo  dňa  14.9.2011  a  uznesení,  ktoré  zostali  v  plnení  k 

14.9.2011  (v rámci  plnenia  uznesení  výsledky  hospodárenia  za  1-9/2011  v  obchodnej  
spoločnosti Mestské lesy, s.r.o. Brezová pod Bradlom, Reštaurácia U Sváka Ragana spol. s  
r.o.  Brezová  pod  Bradlom   a   Športovo  vzdelávacie  stredisko  BRADLAN  Brezová  pod  
Bradlom, a. s. Brezová  pod Bradlom, uznesenie č. 79/2011, posúdenie splnenia podmienky  
FK ŠVS Bradlan o.z. v zmysle uznes. č. 116/2011) 

5. Správa o činnosti MsR za obdobie od 14.9.2011 do 10.11.2011
6. Informácia o činnosti ZŠ  šk. rok 2010/2011, zameranie v šk. roku 2011/2012
7. Informácia o činnosti ZUŠ šk. rok 2010/2011, zameranie v šk. roku 2011/2012
8. Informácia o plnení úloh na úseku odpadového hospodárstva (OH), zámer riešenia otázok 

OH na roky 2012-2014 
9. Informácia o plnení rozpočtu mesta k 30.9.2011
10. Transformácia zostatku komunál eurofondy úveru
11. Prevod  nehnuteľností
12. Rozhodnutie o prebytočnosti majetku – objekt ZŠ na Piešťanskej ul.
13. Zverenie majetku do správy TS mesta Brezová pod Bradlom 
14. Návrh – Dodatok č. 4 k VZN č. 3/2008
15. Rôzne -   začlenenie Brezovej pod Bradlom do školského Spoločného obecného úradu v 

Myjave 
16. Interpelácie poslancov 
17. Záver

Písomný materiál je k bodom rokovania č. 4, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15.

Mgr.  Eva  U š i a k o v á
       primátorka mesta 
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	I. prerokovalo

